
Referat for møde i Seniorrådet d.17.06 kl. 14.00-15.30,  2.udgave 
 

Deltagere Inge Mielche Stuhr, Thorkild Pedersen, Robert Rasmussen, Jørg 

Spiekermann,, Pia Pedersen, Helene Brejnbjerg 

Fraværende  

Ordstyrer/referent Robert Rasmussen/Thorkild Pedersen 

Mødested Medborgerhuset 

 

Pkt. 1 – Godkendelse af dagsorden, herunder mulighed for at optage et ekstra punkt på dagsorden 

samt godkendelse af referat. 

 

 

Referat: 

Dagsorden og referatet fra sidste møde blev godkendt 

 

 

 

Pkt. 2 – Forslag til mødedatoer 2. halvår 2024 

Møde i seniorråd.                               mandag den 5.8 kl. 14.00-15.30 

Dialogmøde med socialudvalget     mandag den 12.8 kl. 16.00-17.15 

Budgetmøde rådhuset.                     onsdag den 11.9 kl. 16.00-17.30 

Møde i seniorråd.                               torsdag den 12.9.  kl. 14.00-15.30 

Møde i seniorråd.                               mandag den 7.10.  kl. 14.00-15.30 

Møde i seniorråd.                               mandag den 18.11. kl. 14.00-15.30 

Møde i seniorråd (Julefrokost)                        mandag den 16.12 kl. 13.00-15.30 

 

Referat: 

Ovenstående mødeplanen for 2. Halvår blev godkendt  

 

 

 

 

 

Pkt. 3 –Drøftelse af punkter til dialogmødet med social- og beskæftigelsesudvalget. 

 

   Udvalget ønsker og drøfte følgende punkter med Seniorrådet: 

• På hvilken måde kan Seniorrådet se sig selv i et samarbejde med Frivilligcentret? 

• Har Seniorrådet ideer til, hvad der skal til for at fastholde seniorer på arbejdsmarkedet /at 

tiltrække seniorer til Samsø for at arbejde? 

 

Referat: 

Efter en længere drøftelse om samarbejde med Frivillighedscentret besluttede man at vente 

med en afgørelse til næste møde. Seniorrådet har brug for at blive klædt bedre på inden 

man kan tage stilling til seniorer på arbejdsmarkedet. Tages op på næste møde. 

Punkter til dialogmødet: 

1. Aflastningspladser på Kildemosen. 

2. Tilfredshedsundersøgelse på Kildemosen (pårørende og beboere) 

3. Drøftelse af sammenbygning af husene på Kildemosen 



 

 

 

Pkt. 4 – Møde med Ellen Margrethe Madsen kl. 14.45 omkring projekt sammen om sundhed og 

sygdom på Samsø 

 

Referat: 

Ellen M. Madsen gav en meget fin gennemgang af og omdelte bilag med overskriften  

”Sammen om sundhed og sygdom på Samsø” 

 

Hun ville gerne vende tilbage for opfølgning over forløbet fremadrettet 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 5 – Drøftelse af mail fra Dorthe Lykke Jensen vedr. svar omkring Samsø kommunes andel af 

55 mio. kr. fra staten (bloktilskud vedr. udgifter til ældreråd) 

 

Referat: 

Robert foreslog at vi venter til 2025 budgettet mht køb af computer til formanden. Vedtaget  

 

 

 

Pkt. 6 – Orientering fra forvaltningen 

Opfølgning fra seneste møde på Kildemosen: 
• Kontrakt mellem boligselskabet og kommunen 
• Forsikring af frivillige 
• Diætregnskab 

Desuden: 

• Henvendelse fra Assembly Voting om løsninger til afholdelse af Seniorrådsvalg 
 

Referat: 

Helene orienterede om kontrakten imllem kommunen og boligselskabet og ønskerne om 

kontraktændringer. Har senere fremsendt materiale desangående. 

Frivillige skal være dækket af egen fritidsforsikring.  

Skema til diætregskab omdelt. 

Helene omdelte tilbud fra Assembly Voting om afholdelse af valg. Seniorrådet besluttede at 

finde en mere nærliggende løsning omkring afholdelse af valg i forb. med kommunevalget 

 

 

 

 

 

Pkt. 7 – Eventuelt 

 

Referat: 



Jørg foreslog at mødeledelse går på omgang fra møde til møde. Dette blev vedtaget. 

NB. Næste møde er flyttet til mandag den 12/8 kl. 14.00 – 15.30 

Thorkild har meldt afbud så der skal vælges en anden referent på mødet 

 

 

 

 

 


